

PUKASKWA NATIONAL PARK

Public Consultation Program

Pukaskwa National Park (pronounced Puck-a-saw), the 28th and most recent addition to Canada's system of national parks, is situated on the northern coast of Lake Superior near Marathon, Ontario. A provisional master plan, which is a proposed guide for the preservation, interpretation, development and management of Pukaskwa National Park, has been prepared. Copies of the plan and an information booklet are available from the Park Superintendent, Al Fisk.

Parks Canada is currently undertaking a public consultation program to provide individuals and groups with an opportunity to discuss and contribute to the master plan and the future of the park. The first phase of the public consultation program will essentially consist of a number of open houses (informal drop-in centres) and discussion periods (working sessions with small groups for those wishing further clarification).

You are invited to participate.

Open houses and discussion periods are planned for the following dates:

MARATHON (At the Recreation Hall)
 Open House: Friday, March 3 2:00 - 6:00 p.m.
 7:00 - 10:00 p.m.
 Saturday, March 4 7:00 - 10:00 p.m.
 Discussion Periods: Saturday, March 4 10:00 - 12:00 noon
 3:00 - 6:00 p.m.

WAWA (At the Royal Canadian Legion Hall)
 Open House: Monday, March 6 2:00 - 6:00 p.m.
 7:00 - 10:00 p.m.
 Tuesday, March 7 3:00 - 6:00 p.m.
 Discussion Periods: Tuesday, March 7 10:00 - 12:00 noon

SAULT STE. MARIE (At the Elks Hall, 216 Bay St.)
 Open House: Friday, March 10 7:00 - 10:00 p.m.
 Saturday, March 11 7:00 - 10:00 p.m.
 Discussion Periods: Saturday, March 11 10:00 - 12:00 noon
 3:00 - 6:00 p.m.

THUNDER BAY (At the Ogden Community School, 600 McKenzie St.)
 Open House: Tuesday, March 14 7:00 - 10:00 p.m.
 Wednesday, March 15 7:00 - 10:00 p.m.
 Discussion Periods: Wednesday, March 15 10:00 - 12:00 noon
 3:00 - 6:00 p.m.

Additional sessions can be arranged.

A second phase of the public consultation program, lasting from April through June, 1978, will permit the submission of detailed briefs regarding the provisional master plan.

If you are interested in attending a discussion group or submitting a brief, please contact the Park Superintendent. If you are not able to attend any of the meetings, you may submit your comments and suggestions directly to the Superintendent of Pukaskwa National Park.

Mr. A. Fisk, Superintendent,
 Pukaskwa National Park,
 P.O. Box 550,
 Marathon, Ontario.
 (807) 229-0801

PARC NATIONAL DE PUKASKWA

Programme de Consultation du Public

Le parc national de Pukaskwa (prononcé Pou-ka-sa), le 28^e et le plus récent des parcs nationaux du Canada, est situé sur le littoral septentrional du lac Supérieur, près de Marathon (Ontario). Parcs Canada publie un Plan directeur provisoire, proposé comme guide de protection, d'interprétation, d'aménagement et de gestion du parc national de Pukaskwa. Il est possible d'obtenir ce plan, de même qu'une brochure d'information, en s'adressant au directeur du parc, M. Al Fisk.

Parcs Canada met actuellement sur pied un programme de consultation du public qui permettra aux groupes autant qu'aux particuliers de discuter du plan directeur et de l'avenir du parc, et d'apporter leur collaboration. La première phase du programme de consultation du public consistera en un certain nombre de journées d'accueil (sans programme établi) et de discussions (en petits groupes, pour ceux qui désireront obtenir de plus amples renseignements).

Nous vous invitons à y participer.

Voici les dates auxquelles se tiendront les journées d'accueil et les discussions:

MARATHON (Recreation Hall)
 Journées d'accueil: vendredi, le 3 mars 14 h - 18 h
 19 h - 22 h
 samedi, le 4 mars 19 h - 22 h
 Discussions: samedi, le 4 mars 10 h - midi
 15 h - 18 h

WAWA (à la salle de la Légion royale canadienne)
 Journées d'accueil: lundi, le 6 mars 14 h - 18 h
 19 h - 22 h
 mardi, le 7 mars 15 h - 18 h
 Discussions: mardi, le 7 mars 10 h - midi

SAULT-STE-MARIE (Elks Hall, 216, rue Bay)
 Journées d'accueil: vendredi, le 10 mars 19 h - 22 h
 samedi, le 11 mars 19 h - 22 h
 Discussions: samedi, le 11 mars 10 h - midi
 15 h - 18 h

THUNDER BAY (Ogden Community School, 600, rue McKenzie)
 Journées d'accueil: mardi, le 14 mars 19 h - 22 h
 mercredi, le 15 mars 19 h - 22 h
 Discussions: mercredi, le 15 mars 10 h - midi
 15 h - 18 h

Il sera possible d'organiser des rencontres supplémentaires.

Au cours de la seconde phase du programme de consultation, d'avril à juin 1978, le public pourra soumettre des exposés détaillés ayant trait au plan directeur provisoire.

Si vous désirez participer à une discussion en groupe, ou présenter un exposé, veuillez vous adresser au directeur du parc. S'il vous est impossible d'assister aux réunions, vous pourrez lui envoyer vos commentaires et vos suggestions par la poste, à l'adresse suivante:

M. A. Fisk, Directeur,
 Parc national de Pukaskwa,
 Casier postal 550,
 Marathon (Ontario).
 (807) 229-0801